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„St. Willibrord" 
29 Juni 1923 

  
Uit het Lenskamp. 
 
VERSLAG LENS ALGEMENE JAARVERGADERING  
op Dinsdag 13 Juni 1923 in gebouw Veritas, Westeinde 
 
Aanwezig waren 37 leden. 
De Geestelijk Adviseur opende de vergadering met den Chr. groet. 
De voorz., de heer Jac. J. P. Haket, heette alle leden van harte welkom en verzocht  
den secretaris, den heer J. Boone, de notulen der vorige vergadering voor te lezen.  
Deze notulen werden zonder op- of aanmerkingen goedgekeurd en onderteekend. 
Hierna verzocht hij den secretaris zijn jaarverslag voor te lezen.  
Na hieraan voldaan te hebben, dankte de voorzitter uit naam van bestuur en leden genoemden 
functionaris voor de werkzaamheden, welke hij gedurende het verloopen vereenigingsjaar in het belang 
der vereen. met ijver had verricht en sprak den wensch uit dat, ingeval hij herkozen werd, hij met 
denzelfden ijver zou blijven voortwerken tot groei en bloei van de vereen. 
Vervolgens teekende hij het jaarverslag en verzocht  
den penningmeester, de heer W. v. Boheemen, zijn jaarverslag aan de vergadering voor te lezen.  
Uit dit jaarverslag bleek, dat er dit jaar een voordeelig saldo was van ruim f 200,-. 
Na een daverend applaus der leden bracht  
de kascommissie, bij monde van den heer Jac. Hageraats,verslag uit, in welk hij verklaarde, dat bij 
controleering de boeken van den penningmeester tot in de puntjes in orde waren bevonden, terwijl 
tevens het voordeelig saldo in de kas aanwezig was. 
Hierna bedankte de voorzitter genoemden functionairis, terwijl hij tevens den wensch uitsprak hem nog 
vele jaren in hoedanigheid van penningmeester voor de vereeniging werkzaam te mogen zien. 
Vervolgens bedankte de voorzitter het bestuur in z'n geheel voor de werkzaamheden in het afgeloopen 
vereenigingsjaar verricht; evenzoo de elftal-, kas- en ballotage-commissie. 
Hierna kreeg men  
punt 5 der agenda: bestuursverkiezing.  
Aan de beurt van aftreden waren de heeren : Jac. J. P. Hageraats, 2e voorzitter; Joh. B. Boone, secretaris 
en W. van Boheemen, penningmeester, allen herkiesbaar.  
Candidaten waren de heeren : Joh. Hamburger en Jac. v. d. Kleij, welke door het bestuur als zoodanig 
waren voorgesteld. 
Alvorens tot stemming over te gaan verzocht de heer J. J. van Wees het woord en stelde aan de 
vergadering voor, gezien de verrichtingen van het bestuur in het afgeloopen jaar, de aftredende bestuurs-
leden bij acclamatie te herkiezen.  
Dit voorstel werd door de vergadering met algemeene stemmen aangenomen en alzoo werden de 
aftredenden bij acclamatie herkozen. 
Punt 6 der agenda was elftalcommissie verkiezing.  
Aftredend de heeren E. Wezenberg en A. v. d. Bol. Bedankt had de heer L. van Starrenburg. Candidaten 
door het bestuur voorgesteld waren de heeren W. van Boheemen, Q. C. Bogers en G. Visser. 
Het resultaat der stemming was als volgt. Van de 33 uitgebrachte stemmen behaalde E. Weezenberg 31, 
G.Visser25, W. v. Boheemen 19, Q. C. Bogers 16, A.. v.d.  Bo1 8. Alzoo warenn de heeren E. Wezenberg, 
W. van Boheemen en G. Visser als lid der elftal-commissie gekozen. 
Punt 7 der agenda was kascommissie verkiezing 
Aftredend de heer J. v.d. Goorbergh, bedankt de heeren G. Roodenrijs en P. Pellekoorn. 
Als candidaten werden gesteld de heeren Jac. Hageraats en E. Wezenberg. Aangezien er geen verdere 
candidaten werden gesteld, werden deze heeren met alle stemmen gekozen. 



Punt 8 der agenda was ve ballotagecommissie. Aftredend de heeren P. Juffermans en Joh. Hamburger, 
bedankt de heer A. v. d. Bol. 
Candidaat werden gesteld de Q. C. Bogers, G. Visser en J.J. van Wees. 
Van de 35 uitgebrachte stemmen behaalde Joh. Hamburger 24, Q. C. Bogers 23, J. J. van Wees, 18, G. 
Visser 16, P. Juffermans 15. Alzoo werden als lid der ballotage-commissie gekozen de heeren Joh. 
Hamburger, Q. C. Bogers, J. J. van Wees. 
Over punt 2 der agenda, vereenigingsbelangen,  
sprak de voorzitter het volgende. 
Ten eerste dat wegens herstellingen aan het terrein dat voor wedstrijden en oefeningen was stilgelegd, 
vervolgens dat de leden dringend werden verzocht van nu af dan ook geen gebruik te van het terrein, 
doch te gaan oefenen op het daarvoor afgehuurde stuk gronds. 
Ten tweede, dat voor het bestuur verschillende inlichtingen waren ingewonnen omtrent het organiseeren 
van clubavonden, doch dat tot op heden de onkosten daarvan onmogelijk door de vereeniging kon 
gedragen worden. 
Ten derde, dat ook de athletiek geen doorgang heeft kunnen vinden, daar voor deze sport geen leider te 
vinden was. 
Vervolgens gaf de heer J. Hageraats over het clubblad de „Lensrevue de volgende uiteenzetting. 
Hij zeide o.a., dat het door de medewerkers onmogelijk bleek het uitgeven van de „Lensrevue" vol te 
houden, zoodat het bestuur inzake het clubblad het besluit zou nemen mits dit uitvoerbaar bleek, de 
„Lensrevue” op te lossen in het nieuwe weekblad St. Willibrord, hetwelk alsdan officieel Orgaan der 
Vereeniging kon worden. 
Tenslotte bedankte de voorzitter den heer N. v. Leersum voor de werkzaamheden door hem verricht bij 
het herstellen van het terrein. 
Hierna kreeg men de rondvraag. 
De heer G. Visser merkte op, dat de leden in den laatsten tijd zoo slecht opkwamen. 
Ten tweede, dat hij nog steeds niet in het bezit was van een reglement en vroeg wanneer hij dit zou 
kunnen krijgen. Ten derde vroeg hij, of er geen lidmaatschapskaarten gedrukt konden worden, en ten 
vierde toonde hij aan, dat het zeer noodzakelijk was, dat ook de secretaris der vereeniging zitting nam in 
de elftalcommissie. 
De voorzitter antwoordde hierop het volgende: 
Ten 1 ste, dat het bestuur zou trachten door toepassing der reglementsbepalingen het niet opkomen te 
verminderen. 
Ten 2de, dat het bestuur juist het besluit in haar vergadering had genomen nieuwe reglementen te laten 
drukken, daar er geen meer voorradig zijn. 
Ten 3de, dat er ook zou worden overgegaan tot het laten drukken van nieuwe lidmaatschapskaarten en 
ten 4de het geen hij betoogde inzake de elftalcommissie al voorzien was, daar de secretaris reeds alle 
elftalcomm.-vergaderingen bijwoonde. 
Na nog enkele besprekingen van ondergeschikt belang sloot de voorzitter de rondvraag en gaf het woord 
aan den Geestelijk Adviseur, die een toespraak tot de leden en het bestuur hield, waarin hij o.a. na een 
woord van dank, gelukwensch en aanmoediging sprak, dat het hem zeer veel genoegen deed, een zoo 
goed bestuur als thans aan het hoofd der vereeniging te zien staan, dat het hem als Geestelijk  
Adviseur zeer gemakkelijk werd gemaakt, waarvoor hij dan ook het bestuur in het bijzonder bedankte. 
Vervolgens bedankte hij het bestuur en leden voor het prachtige huldeblijk hem toegedacht bij zijn  
12 ½ -jarig Priesterfeest, hij feliciteerde de diverse elftallen met de behaalde prijzen in het afgeloopen 
vereenigingsjaar, en sprak nog eens in het bijzonder een woord van hulde, over de schitterende leiding 
van den voorzitter. 
Hierna bedankte de voorzitter den Geest. Adviseur, uit naam van bestuur en leden, voor zijne hartelijke 
woorden van aanmoediging en gelukwenschen, en sprak als slot den wensch uit, nog vele jaren met 
Z.Eerw. te mogen samenwerken. 
Hierna werd de vergadering op de gebruikelijke wijze gesloten. 


